
Referat fra årsmøtet 2010 for NJIFs Veteranlaug. 
Sted:  Radisson Lillehammer Hotel 
Tid: Tirsdag 4. mai kl 1600. 
 
Til stede: 39 personer. 
 
Sak 1: President Rolf Rønning åpnet årsmøtet og ønsket alle tilstedeværende velkommen.  
 Deretter foreslo han ett minutts stillhet over de som hadde gått bort siste år.  
 Gerd Kristiansen, Arvid Haugseth, Ole Stenmo og Willy Hybertsen ble minnet med  ett 
minutts stillhet. 
 Som ordstyrer ble foreslått Presidenten. Og som referent redaktøren. Disse ble valgt da det 
ikke var andre forslag. 
 
På spørsmål fra ordstyrer om innkallingen kunne godkjennes, var det ingen innvendinger. Vedtak: 
Innkallingen var godkjent. 
 
Ordstyrer refererte dermed dagsorden: 
 

1. Åpning. 
2. Beretning 
3. Regnskap og bevilgninger 
4. Innkomne forslag 
5. Veteranmesterskap i bowling 2010 
6. Veteransamling 2010 
7. Veteranlaugets Hederspris 2009 
8. Fastsettelse av medlemskontingenten 2010 
9. Fastsettelse av årsmøte 2011 
10. Valg 
11. Avslutning. 

 
Der var en bemerkning til dagsorden fra Gunnar Skirbekk. Han hilste fra  NJIFs leder Johnny 
Flatmo som var forhindret fra å komme til  årsmøtet, men ville komme til jubileumsfesten senere på  
kvelden. Ordstyrer takket for hilsningen.  Ingen bemerkninger ellers. Dagsorden  ble dermed 
godkjent. 
 

2. Beretning. 
 Bemerkning fra Oddleiv: Det skulle være artig å høre fra andre kanter av landet. 
 Presidenten var enig  og sa at det nye styret måtte jobbe for å få kontakter på flere steder, 
 spesielt fra de yngre i Bergen. 
 Torstein ønsket at beretningen ble tatt punkt for punkt. Dette ble fulgt opp av ordstyrer som 
 kommenterte de enkelte punkter  på en positiv måte. Under punkt om Idrettslige prestasjoner 
utenlands etterlyste han orienteringer på internett. Ruth Fjeld opplyste at hun ble Nordisk Mester og 
ordstyrer bemerket at det måtte inn i protokollen.  
 
Avstemning: Beretningen enstemmig godkjent.  
3a) Regnskap. 
Kasserer Odd Pedersen redegjorde for regnskapet. 
 Han opplyste om et par skrivefeil i regnskapet. Møter/representasjon på 13685 kr  rettes til 
11885 kr.  Overskuddet rettes til  765,25 kr.  
Revisorrapporten ble lest opp av ordstyrer. Regnskapet anbefales godkjent av revisorene Per Eggum 
og Olav Martinsen. Regnskapet enstemmig godkjent. 

3b)Bevilgninger. 
  Forslag fra styret om bevilgning av 1000 kr til hver av styrerepresentantene i 2009 og 
1000 kr til redaktøren. Bevilgningene enstemmig vedtatt. 

4. Innkomne forslag. Det var ingen forslag. 
5. Veteranmesterskapet i bowling 2010.  

Ordet ble gitt til visepresident Knut Hartvigsen. Han redegjorde for forslaget om at mesterskapet 
holdes i Orkdalen 10. og 11. oktober. Nærmere opplysninger kommer i Veteran. 

6. Veteransamling 2010. Foreslår at den blir i tilknytning til bowlingmesterskapet. 
Godkjent. 

7. Veteranlaugets Hederspris for 2009.  
Presidenten opplyste at styret i år gir hedersprisen til Arne Helbø . Dette ble kraftig  applauderte av 
årsmøtet. 

8. Fastsettelse av årskontingenten for 2010. 
  Forslaget fra styret på 100 kr ble enstemmig vedtatt. 

9. Fastsettelse av årsmøte 2011. 
  Styret foreslår at stedet skal være Oppdal. Knut redegjorde. Tiden er fastsatt i  
  vedtektene, 4. uke av januar. Torstein og Oddleiv hadde ordet.  
  Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt. 

10. Valg. 
  Valgkoiteens formann Thor Herje redegjorde for valgkomiteens innstilling. 
  President:  Knut Hartvigsen ny 
  Visepresident: Helge Krog ny 
  Finans/Protokollfører: Odd B. Pettersen, gjenvalg. 
  Vikarierende konsulent:  Jenny Sterten   gjenvalg 
  Redaktør:  Gerhard Prøsch gjenvalg 
  Revisor:  Per Eggum  
  Vararevisor: Olav Martinsen 
 
  Alle ble enstemmig valgt. 
 
  Presidenten forslo som valgkomite:  Thor Herje.  Enstemmig valgt. 
  Forslag fra Oddleiv. Styret må finne en person til som kan gå inn i valgkomiteen. 
  Dette ble godkjent.  
 
Presidenten takket for 5 år med mye glede i styret for Veteranlauget. 
Vår nye president Knut Hartvigsen fikk ordet og takket for tilliten og sa at han ikke trodde dette 
ville bli noe problem med Helge og Odd med i styret. Til slutt takket han Rolf for hans innsats og 
overrakte et gavekort til avgått president.   Rolf takket og lovte at vi ikke ble kvitt han så fort siden 
han hadde lovet å styre skuta gjennom jubileumskvelden på kvelden.  
 
Årsmøtet ble dermed avsluttet kl 1655.  
Referent: Gerhard Prøsch 
 
 
 
 


